

Solidum Partners - Corporate News

Zürich, 1. Juli 2025

For the English version please see below

Solidum Partners verstärkt das Investment Team mit Georges Bolli, Senior Portfolio Manager und Quantitativer Analyst Insurance Linked Securities



Georges Bolli verfügt über mehr als zwei Jahrzehnte Erfahrung in der quantitativen Analyse und der Risikomodellierung von CAT Bonds und Insurance Linked Securities. Bevor er zu Solidum Partners kam, war er Team Leiter Modellierung und Analyse Insurance Linked Strategies bei der Credit Suisse, Risikomodellierer im Bereich Nicht-Leben bei der Schweizer Rückversicherung sowie Aktuar im Bereich Nicht-Leben bei der Zürich Versicherung. Georges hat einen Master in Mathematik von der Eidgenössischen Technischen Hochschule (ETH) und ist Mitglied der Schweizerischen Aktuarvereinigung.

«Wir freuen uns, dass Georges mit seinen umfassenden Branchenkenntnissen und seiner Erfahrung in der Risikomodellierung unser Investment Team optimal ergänzen wird», sagt Stefan Müller, Gründungspartner und Leiter Investment Komitee von Solidum Partners.

English

Solidum Partners further strengthens its investment team with Georges Bolli, Senior Portfolio Manager and Quantitative Analyst Insurance Linked Securities

Georges Bolli brings two decades of quantitative analysis and risk modelling experience for CAT Bonds and Insurance Linked Securities to Solidum Partners. Prior to joining Solidum Partners, he was Head Modelling and Analytics at Credit Suisse Insurance Linked Strategies, risk modeler for non-life peak risks with Swiss Re and non-life reserving actuary with Zurich Insurance. Georges holds a Master in Mathematics from the Swiss Federal Institute of Technology (ETH) and is member of the Swiss Actuarial Association.

“We are pleased to welcome Georges, whose extensive industry and risk modelling knowledge will be an optimal addition to our investment team”, said Stefan Müller Founding Partner and Head of the Investment Committee of Solidum Partners.